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Siden sidst 

Er der noget vi kan lære fra Sommerstævnet? 

 Der var mange med. Måske skal der være deltager begrænsning? 

 Vi skal se på niveau på rækker. Aldersfordelingen var noget skæv i enkelte 

rækker. Michael ser om der er muligheder for at forbedre til kommende 

stævner.  

 Der var kapacitetsproblemer ved dommerbordet om lørdagen.  

 Oprydning gik godt. 

 

Vi har fået en henvendelse om udlån af lokalet i forbindelse med en Konfirmation 

i 2020. Det har vi sagt ja til.  

 

 

Vestegnen 

Anders: Kim beretter om ny struktur i BTDK. 

Kim: Det er planen at lokalunionerne skal nedlægge sig selv. Det i sig selv er en 

udfordring. Der er meget arbejde som skal gøres. Turneringsmæssigt er det aftalt 

at det skal køre i næste sæson uanset den nye struktur. 

Fra klubbens side skal vi ikke gøre noget her og nu. 

 

Michael: Hvordan med turneringshold næste år? Marcus har en plan hvor der 

skabes lidt konkurrence om at komme på hold. 

 

 

Status ungdom 

Der er planlagt kampe i pigedivisionen. Første kamp er 28. juni. Der spilles tre 

kampe per runde. Vi skal stå for én af runderne.  
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Eventuelt 

Marcus: Der arrangeres sommertræning, hver mandag og onsdag fra den 8. juli til 

7. august (kl. 16:30-18:30). 

Marcus udtager spillere (minimum øvet niveau). 

 

Marcus: Vi kommer til at starte med at være fyldt op i næste sæson. Hvordan tak-

ler vi det? Skal vi dele os så nogle kun kan træne 1 gang om ugen? Vi tager stil-

ling når sæsonen starter op. 

 

Michael: Vi skal have net til opsamling af bolde i forbindelse med kinatræning. 

Michael arbejder videre med at finde gode billige net. 

 

Michael: Vi har fået en Facebook-besked fra én fra Chile som ønsker at spille 

her. Marcus tager ham på prøve. 

 

Ronny: Vi kunne godt bruge en bordtennisrobot. Michael undersøger. 

 

 

Næste møde 

Afholdes torsdag den 22. august 2019 kl. 18:30. 


